THE SPECIAL OPERATING AGENCIES FINANCING AUTHORITY ACT (C.C.S.M. c. S185)

LOI SUR L'OFFICE DE FINANCEMENT DES ORGANISMES DE SERVICE SPÉCIAL (c. S185 de la C.P.L.M.)

Special Operating Agencies Designation Regulation, amendment

Règlement modifiant le Règlement sur la désignation des organismes de service spécial

Regulation 217/2015 Registered December 21, 2015 Règlement 217/2015

Date d'enregistrement : le 21 décembre 2015

Manitoba Regulation 79/2006 amended

1 The Special Operating Agencies Designation Regulation, Manitoba Regulation 79/2006, is amended by this regulation.

Modification du R.M. 79/2006

1 Le présent règlement modifie le Règlement sur la désignation des organismes de service spécial, R.M. 79/2006.

2 The Schedule is amended

- (a) in column 2 of the row for Manitoba Education, Research and Learning Information Networks (MERLIN), by striking out "Jobs and the Economy" and substituting "Finance";
- (b) in column 2 of the row for Materials Distribution Agency, by striking out "Infrastructure and Transportation" and substituting "Finance";
- (c) in column 2 of the row for Vehicle and Equipment Management Agency, by striking out "Infrastructure and Transportation" and substituting "Finance".

2 L'annexe est modifiée :

- a) dans la colonne 2 de l'entrée « Organisme chargé de la distribution du matériel », par substitution, à « ministère de l'Infrastructure et des Transports », de « ministère des Finances »;
- b) dans la colonne 2 de l'entrée « Organisme de gestion des véhicules gouvernementaux et de l'équipement lourd », par substitution, à « ministère de l'Infrastructure et des Transports », de « ministère des Finances »;
- c) dans la colonne 2 de l'entrée « Réseaux informatiques en apprentissage et en recherche pédagogique du Manitoba (MERLIN) », par substitution, à « ministère de l'Emploi et de l'Économie », de « ministère des Finances ».